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Tribina „Ne promeni Ustava, ne privatizaciji EPS-a“, u
organizaciji Srpske stranke Zavetnici održana je u
skupštinskoj sali Gradske opštine Lazarevac. Na tribini je
govorila predsednica stranke Milica Đurđević Stamenkovski,
koja je poručila da je stanje u „Kolubari“ katastrofalno i da
hitno mora da se menja. Naglasila je da za trenutno stanje
nije odgovoran samo Milorad Grčić i zatražila ostavku
ministarke rudarstva i energetike Zorane Mihajlović. Đurđević
Stamenkovski pozvala je sve građane da 16. januara izađu na
referendum i glasaju protiv, da bi, kako je navela, odbranili
naš Ustav i slobodu i nezavisnost Srbije.



U skupštinskoj sali Gradske opštine Lazarevac, u organizaciji Srpske stranke Zavetnici održana je
tribina „Ne promeni Ustava, ne privatizaciji EPS-a“. Predsednica stranke Milica Đurđević
Stamenkovski rekla je, povodom energetske krize, da je stanje u „Kolubari“ katastrofalno i da ne
može samo jedan čovek biti odgovoran, zatraživši ostavku ministarke rudarstva i energetike
Zorane Mihajlović. Istakla je da je ovo stanje deo šire geopolitičke zavere koje ima za cilj da se
privatizuju ključni resursi Srbije.

Đurđević Stamenkovski pozvala je građane da u nedelju, 16. januara izađu na referendum o
ustavnim promenama i glasaju protiv.
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Milica Đurđević Stamenkovski

Govoreći o situaciji u kojoj se u Melburnu nalazi Novak Đoković, Milica Đurđević Stamenkovski je
rekla da ovo što se dešava prvom teniseru sveta podseća na onu nepravdu koju je srpski narod
doživljavao proteklih decenija. Ovim što mu se dogodilo u Australiji, Novak Đoković je stao na čelo
čitavog slobodarskog sveta, poručila je Đurđević Stamenkovski.

Ljudi su željni da vide da postoji stranka koja budi nadu i ne pripada tom ešalonu koji se 30 godina
nalazi na političkoj sceni, rekla je Đurđević Stamenkovski i naglasila da će mnogi biti iznenađeni
rezultatom Zavetnika na predstojećim izborima.
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Prema istraživanjima Zavetnika, ta stranka je druga po snazi u opštini Lazarevac. Cilj je da na
narednim lokalnim izborima ova stranka preuzme odgovornost da rukovodi opštinom i počne sa
rešavanjem problema, poručeno je na tribini.
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